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Vooraankondiging: Ledenvergaderingen in 
september en november 

In verband met ons XXIVste Congres op 14 december 
zijn er in onze afdeling twee ledenvergaderingen ge-
pland. U kunt ze vast in de agenda zetten. Daarom ge-
ven we ze nu al door. Op dinsdag 24 september en op 
dinsdag 19 november vergaderen we in twee ronden 
over de koers van onze partij en kiezen we een nieuwe 
voorzitter, een nieuwe algemene secretaris en een ge-
deeltelijk nieuw partijbestuur. In onze afdeling zullen op 
19 november alle aanwezigen gaan stemmen voor dat 
nieuwe partijbestuur. Uiteraard volgt er nog een per-
soonlijke schriftelijke uitnodiging aan alle leden om 
daarbij aanwezig te zijn. Maar dat weet u de data alvast!  

Lilian Marijnissen in Utrecht: iedereen wel-
kom! 

Het zal niemand ontgaan zijn dat 
we als SP in moeilijke tijden verke-
ren. Onze partij heeft flinke neder-
lagen geleden en dan is het de 
hoogste tijd met onze leden in ge-
sprek te gaan. Dat doen wij in de 
ledenvergaderingen, maar dat kan 
ook met Lilian Marijnissen, onze 
fractievoorzitter in de Tweede Ka-
mer. Zij komt op dinsdag 27 augus-
tus naar Utrecht, dan kunnen we 

haar vragen stellen over de afgelopen roerige periode 
en om vooral ook in onze regio te bespreken hoe we 
weer met een positief gevoel kunnen werken aan het 
versterken van onze partij. Alle leden worden hiervoor 
ook nog persoonlijk uitgenodigd en leest u ook over de 
definitieve locatie en de tijd. 

Vanuit de Raad:  
turbulente weken  

Zo voor het zomerreces waren 
het drukke en turbulente weken 
voor onze fractie. Naast natuur-
lijk de gesprekken op straat met 
de inwoners van gemeente Leusden (daar waar we het 
met zijn allen voor doen!) hadden we een jaarrekening 
(het verleden), een voorjaarsnota (stand van zaken nu) 
en kadernota (plannen voor de toekomst). Verder ook 
gesprekken over de beleidskaders voor het Sociaal Do-
mein (wat gaat er gebeuren met Zorg en Welzijn in 
Leusden) en vele ingewikkelde raadsvoorstellen om ons 
over te buigen. De SP fractie laat zich duidelijk horen en 
onze invloed lijkt groot te zijn. 

VVD gefrustreerd en stoort zich aan SP 
Aangezien SP een andere insteek heeft, wij willen niet in 
de marge wat bijschaven maar wij willen fundamenteel 
andere politieke keuzes, worden onze betogen niet al-
tijd met open armen ontvangen. Vooral de plaatselijke 
VVD en dan in het bijzonder de fractievoorzitter lijkt zich 

Mededeling: 
In augustus is er geen Inlegvel en Tribune. De 
eerstvolgende Tribune verschijnt op vrijdag 6 
september. 
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enorm aan ons te storen. Tijdens de raadsvergadering 
van 11 juli durfde hij het zelfs aan om SP te betichten 
dat we geen voelsprieten in de samenleving hebben 
onder andere omdat wij een motie zorgbuurthuis heb-
ben ingediend waar naar zijn onbescheiden mening 
“absoluut” geen behoefte aan was. Dit terwijl wij juist 
met deze motie het College vroegen om te onder-
zoeken of er behoefte was aan- en of mogelijkheden 
waren voor een Zorgbuurthuis. Een Zorgbuurthuis is 
een plek dichtbij huis waar ouderen die niet meer zelf-
standig willen wonen met partner kunnen verblijven, in 
onze gemeente en in een kleinschalige wijkvoorziening. 
De motie werd helaas alleen gesteund door D66 waar-
van de fractie zich openlijk afvroeg waarom de wethou-
der en andere fracties de motie afwezen. 
Alleen Landelijke thema’s Bij SP Leusden? 
Een ander punt waar wij blijkbaar andere fracties mee 
irriteren is dat vele SP afdelingen in het land gelijktijdig 
dezelfde acties hebben en op dezelfde onderwerpen 
moties indienen. Zelfs worden om die reden de moties 
niet gesteund! Fractievoorzitter van GL/PvdA maakte 
het nog bonter door te beweren dat wij aan de leidraad 
van het partijbestuur liepen en geen eigen initiatief op 
lokale thema’s hadden. Ongelofelijk na al onze busac-
ties, bruggetjes bij Kupersingel, de leuning bij de Akker-
winde en moties over strooi en veegbeleid, meer bank-
jes in de wijken en ga zo maar door. Daarnaast komen 
bij SP landelijke acties altijd ‘van onder op’. Als er uit 
vele afdelingen dezelfde signalen komen zoeken we 
elkaar op om te leren, om sterke argumenten te heb-
ben, om zelf niet het wiel uit te vinden. Zou het dan 
geen irritatie zijn maar pure kift? Zou zomaar kunnen, 
SP is niet zomaar een politieke partij bestaand uit los 
zand, maar een partij met ideologie waar we voor 
staan. 
SP als luis in de pels 
Ondanks dat de tegenwerking in de Raad door sommige 
partijen laten we ons hierdoor natuurlijk niet uit het 
veld slaan. En wij maken het ‘hen’ tenslotte ook niet 
makkelijk door ons bij elk raadsvoorstel af te vragen: 
“én wat schiet de inwoner van Leusden hier mee op?” 
en de voorstellen te toetsen aan onze basisprincipes: 
Menselijke waardigheid, gelijkwaardigheid en solidari-
teit. 
De volledige betogen over het beleidskader Sociaal Do-
mein en onze Algemene Beschouwingen Voorjaarsde-
bat én de motie Zorgbuurthuizen kunt u lezen op de 
website https://leusden.sp.nl/ 

Plan Tiny Houses vindt zijn Waterloo 

Tiny Houses, met andere woorden “kleine huisjes”. 
Eind vorig jaar kocht Landgoed Den Treek kampeerter-
rein Waterloo voor acht ton. Zij sloten een huurover-
eenkomst met de vereniging Tiny Houses. Deze was van 
plan om op het terrein twintig “huisjes “te bouwen. 

Hiervoor moet de be-
stemming van camping 
omgezet worden naar 
een woonbestemming. 
Er werd een plan gepre-
senteerd! Ook de om-
wonenden lieten van 
zich horen, zij konden 
zich niet in de plannen 

vinden. Wij zijn zelf ter plaatse gaan kijken. 
Na rijp beraad heeft de SP besloten dat wij hier niet in 
mee konden gaan. Het was een goed plan, maar op de 
verkeerde plaats. In plaats van het versterken van de 
natuur, gaan wij ervan uit dat bewoning van het terrein 
schadelijk is voor de natuur. Er zijn in Leusden plekken 
die geschikter zijn. Niet allen de SP dacht er zo over. 
De hele Gemeenteraad stemde tegen het voorstel. 
Wij gaan ervan uit dat Landgoed Den Treek, als zij de 
camping nieuw leven inblazen, er een rustige natuur-
camping van maken! Guus van Ginkel, SP raadslid Leusden. 

 
MOTIE (zoals ingediend op 11 juli) 

De gemeenteraad van Leusden bijeen in de raadsvergadering van 11 
juli 2019, agendapunt 10, Kaderbrief 2020 
Onderwerp: Iedereen thuis in een kleinschalig Zorghuis  
Overwegende dat: 
Zorghuizen in de wijk een bijdrage kunnen leveren aan het oplossen 
van verschillende problemen zoals bijvoorbeeld: 
-het noodgedwongen apart wonen bij oudere stellen vanwege zorg-
vragen; 
-de eenzaamheid onder ouderen; 
-ondervoeding bij ouderen; 
-de hoge vervoerskosten naar sommige dagbestedingslocaties; 
iedere oudere met een laag- of middeninkomen de mogelijkheid zou 
moeten hebben om in een betaalbare woning te wonen met voor-
zieningen en faciliteiten; 
-er in het zorghuis ook zwaardere zorg voorhanden is zodat ge-
dwongen verhuizen op het einde van het leven zoveel mogelijk 
wordt voorkomen; 
-de zorg mogelijk beter, goedkoper en adequater geregeld kan wor-
den in Zorghuizen; 
-Zorghuizen een belangrijk inloopfunctie voor de wijk zou kunnen 
gaan vervullen; 
-het Zorghuis in positieve zin een bijdrage kan leveren in het aan-
pakken van de vraag naar woningen voor ouderen in de gemeente 
Leusden. 
Constaterende dat: 
-verzorgingshuizen niet meer bestaan (ZZP 1, 2 en 3); 
-door het sluiten van verzorgingshuizen ouderen geen andere keuze 
hebben dan thuis te blijven wonen; 
-het ministerie van VWS een Landelijke Actielijn ‘Wonen en Zorg’ 
heeft opgezet voor het realiseren van kleinschalige woonvormen 
waarbij de uitgangspunten van het initiatiefvoorstel Zorgbuurthuis 
zijn overgenomen (totaal is er € 70 miljoen beschikbaar voor de 
periode van 2018 tot en met 2021); 
-er voor het programma ‘Langer Thuis’ € 270 miljoen beschikbaar is 
voor de periode 2019-2021; 
-het ministerie van VWS aangegeven heeft dat zij een lokale aanpak 
wil, waarbij woningcorporatie, zorgorganisaties en gemeente een 
belangrijke rol hebben; 
-het College aangegeven heeft op zoek te zijn naar nieuwe ideeën. 
Verzoekt het college: 
-de mogelijkheden voor Zorghuizen in de wijk te onderzoeken sa-
men met de samenwerkingspartners van het Samenlevingsakkoord 
Eenzaamheid  
-hierbij de mogelijke extra gelden uit de genoemde programma’s te 
betrekken; 
-voor de voorjaarsnota 2020 de resultaten van dit onderzoek, zo 
mogelijk inclusief een conceptvoorstel te delen met de gemeente-
raad 

en gaat over tot de orde van de dag. 
SP, Annet Belt 

Een tiny house—afbeelding van het AD 

https://leusden.sp.nl/

